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Vraagsteller: Bob Vastenhoud (GroenLinks)
Datum  : 20 juni 2019

Onlangs ontving ik van een bezorgde inwoner een e-mail met hierin onder andere:

“Sinds geruime tijd is de fietssluis die het fietspad vanuit de Klerkenhof richting het Nievaartpad 
veiliger maakte na verrotting verwijderd. Als gevolg hiervan kunnen spelende en fietsende 
kinderen ongezien het parkeerterrein bij de Klerkenhof opfietsen, en scooters, brommers en 
zelfs PicNic vrachtautootjes met grote snelheid het Nievaartpad oprijden.
Door de grote hoeveelheid (spelende) kinderen die van en naar het Bolwerk, de Hobbit en de 
voetbalkooi gaan, is de kans nu heel groot geworden dat hier een keer iets misgaat.
Ik en een aantal andere buurtbewoners hebben onafhankelijk van elkaar geprobeerd om via de 
website contact op te nemen met de gemeente. Hier is niet of ontoereikend op gereageerd, met 
als gevolg dat er nu een enkel verkeerspaaltje staat.”

Hierover heeft mijn fractie enkele vragen:
1. Klopt het dat er een fietssluis is verwijderd?

In het verleden heeft er inderdaad een fietssluis gestaan. Deze was in zeer slechte staat en 
is verwijderd.

2. Deelt het college de mening van deze bezorgde inwoner dat de sluis een 
veiligheidsfunctie vervulde?
Ja. Zowel een sluisje als paaltjes (zoals deze nu geplaatst zijn) zorgen ervoor dat vreemd verkeer 
niet het fietspad op kan. 

3. Waarom is volstaan met het terugplaatsen van een paaltje in plaats van een nieuwe 
sluis?
Er was geoordeeld dat een sluisje niet nodig was, en volstaan kon worden met paaltjes. 
Onder andere op basis van informatie verkregen via deze raadsvraag heeft het College 
besloten de fietssluis terug te plaatsen.



4. Kan het college inzicht geven in hoe hierover met buurtbewoners is gecommuniceerd 
(actief) en hoe er is gereageerd op de vragen en opmerkingen die bewoners zelf aan de 
gemeente hebben gericht (passief)
Op voorhand is er geen overleg geweest met bewoners. De verwachting was dat het effect 
hetzelfde was waardoor actieve communicatie niet nodig is. Meldingen van bewoners 
worden beantwoord. 

5. Herkent het college de geschetste situatie dat de bezorgwagentjes van PicNic het fietspad 
gebruiken?
Ja, recentelijk is er een melding gekomen van een bewoner die dit heeft gemeld. Wij 
hebben het niet visueel waargenomen. 

6. Als dat zo is, neemt het college hierop maatregelen op het gebied van handhaving en/of 
richting PicNic?
Indien handhaving een PicNic-auto aantreft die onwettig gebruik maakt van een fietspad 
dan zal er handhavend worden opgetreden.  Dit geldt logischerwijs voor al het onwettig 
gebruik. Met de plaatsing van het sluisje is de verwachting dat dit überhauptwill niet mee 
kan optreden. 


